
Valkenburg, 10 april 2017 
 
Verzoek fractie CDA om op grond van artikel 42 Reglement van Orde mondelinge vragen te 
stellen 
 
Rapport Wyckerveste met betrekking tot het Polfermolencentrum 
Wethouder Meijers gaf tijdens een gebruikersbijeenkomst in de Polfermolen aan dat Wyckerveste 
haar rapport begin april aan de gemeente zou overleggen. De wethouder heeft de raad eerder 
toegezegd de zienswijze van Wyckerveste m.b.t. de toekomst van de Polfermolen aan de raad door 
te geleiden zodra die er is. Wat is de stand van zaken in deze? 
 
Manifest maatschappelijk verantwoord inkopen 
Het college heeft op 7 maart jongstleden besloten het manifest Maatschappelijk verantwoord 
inkopen te onderschrijven maar geeft vervolgens aan het niet te ondertekenen vanwege 
beleidsvrijheid. Dat klinkt paradoxaal! Kan het college ons die tegenstelling uitleggen?  
 
Onveilige situatie voetgangers die via de Geulpoort het historisch centrum ingaan 
Onze fractie is het met de werkgroep Niks aan de Hand eens dat er ter hoogte van de Geulpoort 
vanwege het kruisen van voetgangers en fietsers een onveilige situatie is ontstaan. De combinatie 
voetgangersdomein en vlakfietsroute is verre van ideaal.  
Wij hebben dan ook alle begrip voor de ludieke actie van Niks aan de Hand om de problemen 
manifest te maken. 
De aangebrachte schamppaaltjes, inmiddels ook in gebruik als pispaaltjes voor honden, bieden 
beslist niet meer veiligheid. Kunnen we van de zijde van het college spoedig rekenen op een 
verbeteringsvoorstel? 
 
Opdrachtverlening aan Ziut BV ombouw openbare verlichting naar LED 
In haar vergadering van 21 februari jl. heeft het college besloten Ziut BV opdracht te verlenen voor 
de ombouw van de openbare verlichting in Valkenburg naar LED-verlichting. Is deze opdracht zonder 
voorafgaande aanbestedingsprocedure niet in strijd met de reguliere aanbestedingsregels?  
 
Evenementenbudget 2017 
Op 24 januari jongstleden heeft het college blijkens de notulen van die datum de besteding van het 
evenementenbudget vastgesteld. Onze fractie verbaasde zich over de opmerking dat meerkosten 
in  mindering gebracht worden op de post onvoorzien.  
Dat laatste kan volgens ons niet gelet op de afspraken die m.b.t. de post onvoorzien gemaakt zijn 
tijdens de laatste behandeling van de meerjarenbegroting.  
Waarom dan toch dit besluit?: Kan het college de raad per omgaande informeren over de omvang en 
de concrete verdeling van het evenementenbudget 2017? 
 


